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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
ÚNOR 2024  

 
 

 

 
Termín jednání:            ÚTERÝ 07. 02. 2024 
 
Místo jednání:               Hostinec Na Soutoku, Tř. Československé armády 612,  
                                       Veselí nad Lužnicí 
 
 
Začátek jednání: 18:00 
  
Konec jednání:             20:00 
 
Přítomni:                        Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Tomáš Rosecký, Kamil Vraspír 
                                         
Omluven:                      Jiří Tlustý, Lucie Predajňová  
 
Sekretáři:                      Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 
 

 

 

Navržený program jednání:   bod vede 

1) Úvod a schválení programu jednání             Dolejš 
2) Jmenování ověřovatele zápisu                     Dolejš 
3) Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů    Dolejš 
4) Zpráva o čerpání rozpočtu 2024      Matyáš, Dufková 
5) Regionální projekty        Matyáš, Dufková 
6) Školské soutěže        Pazderník, Predajňová,     

Dolejš 
7) Informace z jednotlivých komisí      předsedové komisí 

LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK      
8) KCTM Vysočina a Jižní Čechy      Dolejš, Pazderník 

- Soustředění před olympiádou 
- VY – přátelské utkání - Znojmo 

9) Informace z jednání CE VV      Dolejš 
10) Ostatní 
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1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Lukáš Dolejš, hejtman Jihočeského kraje, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
doplněný předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Lukáš Dolejš navrhl a jmenoval Kamila Vraspíra ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Proběhla kontrola zápisu z minulého jednání.  

Úkol 01/2024 1: Oslovit oddíly v Regionu a zprostředkovat workshop ohledně zpracovávání dotačních žádostí – 
nebyl vzhledem k pracovnímu vytížení manažera regionu a z důvodu personálních změn na KO ČUS JČK. 
Budeme nadále usilovat o realizaci workshopu na provozně-ekonomická témata v souladu s RRRP.  

 

Úkol 01/2024 2: Zaslat návrhy aktivit k Regiodnu 20. 4. 2024 (posun termínu) 

  Termín: nový termín 13. 3. 2024 

        Zodpovídá: členové RVV 
 

4) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU REGIONU 

Členům byl předložen písemný materiál – podrobné čerpání rozpočtu za 02/2024,  

Mezi přítomnými proběhla diskuse ohledně předloženého materiálu  Regionální rozpočty 2023 – srovnání 
výsledků, z kterého vyplynulo, že Region pošetřil, dle CE finanční prostředky. 

 

5) REGIONÁLNÍ PROJEKTY  

Jiří Matyáš informoval o projektových akcích týkající se vzniku nového družstva – družstvo Chotěboře se úspěšně 
zúčastnilo 25. 2. 2024 turnaje elévů v Přibyslavi. Dále přítomní diskutovali o možném vzniku družstva ve Velké 
Bíteši. Jiří Matyáš opakovaně apeloval na předsedy jednotlivých komisí, aby si připravovali podněty a materiály 
pro přípravu dlouhodobých rozvojových plánů.  

 

Úkol 02/2024 1: Oslovit oddíl z Chotěboře o možné další jejich účasti na turnaji elévů v Pelhřimově dne 23. 3. 
2024 a ve Světlé nad Sázavou dne 27. 4. 2024. 

  Termín: 6. 3. 2024 

        Zodpovídá: Petra Dufková 

 

6) ŠKOLSKÉ SOUTĚŽE 

VY – všechna krajská kola proběhla v prosinci 2023, a směrem k CE proběhla veškerá vyúčtování.  

 

JČ – Lukáš Dolejš hovořil o uskutečněných 2 krajských kolech školských soutěží – 5. 2. 2024 – krajské kolo 
Subterra cupu v Milevsku a  6. 2. 2024 krajské kolo Čeps cupu  v Českých Budějovicích. Lukáš Dolejš pohovořil 
o vysoké kvalitě turnajů, jak po organizační tak i herní stránce.  

 

7) INFORMACE Z JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 

LK – předložen písemný materiál o činnosti LK, dále Petra Dufková o přípravě materiálů na novou sezonu a 
o vhodnosti uspořádání setkání s oddíly v termínu 8.–12. 4. 2024.  

 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš informovali o proběhlých víkendových nominacích. Dále hovořili o zapojení 
nových delegátů a jejich činnosti během víkendu. 
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KMM – komise se nesešla, průběžně řešena běžná agenda přípravy ODM resp. krajských reprezentací. 

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o otevření jihočeských dotačních programech a Jiří Matyáš informoval RVV 
o probíhajícím jednání s ČF ohledně možnosti podání žádosti dotačního programu „Podpora činnosti sportovních 
svazů“. 

Dále Lukáš Dolejš poděkoval Jiřímu Matyášovi za práci na Finále ČF, kdy se jednalo o velice úspěšnou akci, 
která byla velkou reklamou na florbal v nejen v Českých Budějovicích. Jiří Matyáš podal velice podrobné 
informace o této akci.  

 

KPS – Kamil Vraspír krátce informoval o proběhlém jednání ve Vídni a o účasti našich rozhodčích na zápasech 
rakouské extraligy mužů a žen. Dále přítomní diskutovali o možnosti společných tréninků s rakouskou stranou. 
Kamil Vraspír také podal informace ohledně účasti dívek 2008 na turnaji v Linci. 

 

Úkol 02/2024 2: 1.verze itineráře pro turnaj v Linci ve dnech 26.–28. 4. 2024 

  Termín: 13. 3. 2024 

        Zodpovídá: Kamil Vraspír 

 

KŽF – Tomáš Rosecký – jednání komise proběhne 29. 2. 2024, kde KŽF bude hovořit o turnaji v Rakousku 
(účastníci) a dále o uspořádání neligového dívčího turnaje v Měříně 

 

DK – předložen písemný materiál 

 

8) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Michal Pazderník informoval o podání  2 dotačních žádostí – KCTM Florbal Vysočina chlapci a  KCTM Florbal 
Vysočina děvčata.  

Dále hovořil o přípravě soustředění před ODM, kdy soustředění dívek proběhne 14.–16. 6. 2024 v Bystřici nad 
Pernštejnem a soustředění chlapců v tom samém termínu v Soběslavi a o účasti chlapeckého výběru na 
přátelském utkání dne 4. 3. 2024 ve Znojmě.  

 

Lukáš Dolejš informoval o přípravě žádostí a financování Jihočeského florbalu. 

 

Úkol 02/2024 3: Příprava podkladů pro dotační žádosti v JČ. 

  Termín: 6. 3. 2024 

        Zodpovídá: Jiří Matyáš 

 

9) INFORMACE Z JEDNÁNÍ CE VV 

Lukáš Dolejš informoval přítomné o proběhlém jednání CE V, kde se hovořilo hlavně o těchto tématech – 
reprezentace a její nastavení, legislativa, vyhodnocení setkání hejtmanů, školské soutěž (kde se hlavně hovořilo 
o připomínkách jednotlivých koordinátorů ohledně odměn pro děti), NSA, nová TV = Sporty TV 

 

10) OSTATNÍ 
a) Poháry pro nadstavbové části turnajů? 

Petra Dufková znovu hovořila o pořízení pohárů alespoň pro nadstavbové části soutěží. Přítomní členové dlouho 
na toto téma diskutovali, a shodli se, že by bylo vhodné pořídit poháry pro soutěže 5+1, tzn. 14 sad pohárů, 
v případě, že budou přívětivé finanční možnosti. 

 

Úkol 02/2024 4: Zajistit finanční možnosti u Sabe. 

  Termín: 28. 2. 2024 

        Zodpovídá: Petra Dufková 
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b) Materiály k připomínkování 

Jiří Matyáš seznámil přítomné s materiály k připomínkování, které všichni členové RVV mají k dispozici  

 

Úkol 02/2024 5: Připomínkovat materiály 

  Termín: 06. 03. 2024 

        Zodpovídá: členové VV 
 
 
 

 
 
Jednání ukončeno ve 20:00. Další jednání proběhne 26. 3. 2024 v 17:00 – Jihlava. 
 
 
Zapsala: Petra Dufková  
Ověřil: Kamil Vraspír, jmenovaný ověřovatel 


